

耶穌會聖依納爵堂 重新開放彌撒安排

按香港教區於2020年9月30日公佈「有關恢復公開彌撒、入門聖事及團體聚會之教區牧民指引」，並遵守特區政府重新開放宗教場地法例及九龍華仁書院防疫措施的要求，本堂重新開放彌撒安排如下：

1. 彌撒時間(10月2日開始)

1.1 平日彌撒: 07:40 (中文/英文)

1.2 主日彌撒: 09:00 (廣東話)

10:30 (英文)

11:45 (普通話)

2. 參與者須遵守事項

2.1 只開放九龍華仁書院窩打老道正門作出入。

2.2 進入校園範圍前，須戴上口罩、量體溫及用消毒搓手液搓手；

2.3 由於參加彌撒人數只可佔聖堂容納人數一半(約336人)，請避免坐在有標記的座位上；請信友遵照聖堂服務人員指示及配合有關要求。如參與人數超過要求，鼓勵信友參與其它時段彌撒；

2.4 為方便控制進入人數，每台彌撒開始前半小時始能進入校園。

2.5 平安禮以點頭代替握手、只准手領聖體、時刻保持社交距離；
「捐獻」改於彌撒後進行；

2.6 彌撒後不能舉行任何聚會，避免社交接觸及離開聖堂及校園。
如需其它安排，須由主任司鐸批准；

2.7 因應上述安排，運作上可能出現混亂情況，請各位弟兄姊妹體諒及合作。

本堂建議大家可按教區指引，暫時可以選擇參與主日網上彌撒或參加平日一台彌撒替代主日彌撒。

愈顯主榮，天主保佑！

耶穌會 聖依納爵小堂
2020年10月01日

St Ignatius Chapel
Resumption of Public Masses

In compliance to the Chancery Notice on 30 Sept. 2020 on the relaxed “Group Gathering” measures of the Government and the precaution requirements of Wah Yan College, Kowloon, St Ignatius’s Chapel will resume public Masses with the following arrangement:

1. Mass Schedule (starting from 2/10/2020 onwards)

1.1 Weekday Mass: 07:40 (Chinese / English)

1.2 Sunday Mass: 09:00 (Cantonese)

10:30 (English)

11:45 (Putonghua)

2. Pastoral Guidelines

2.1 All entries must go through the main gate of Wah Yan College Kowloon.

2.2 Upon entering Wah Yan College Kowloon, the faithful should put on a face mask, take body temperature and cleanse their hands with sanitizer.

2.3 As the capacity of the Chapel is limited to 50%, please only take the seats not marked [X]. There are only about 336 persons for each Mass. If the number of faithful is more than that, they will be advised to join another Mass instead.

Please cooperate with the ushers if necessary.

2.4 Faithful for each Mass are allowed into Wah Yan College Kowloon 30 minutes before the Mass begins.

2.5 To observe the social distance between people, the sign of peace should be expressed by bowing heads instead of shaking hands; Holy Communion should be received only “in the hand”.

2.6 Once the Mass is concluded, the faithful should leave the church compound and avoid socializing, unless otherwise approved by the Rector of Chapel for special arrangement.

2.7 We hope the faithful may understand and cooperate if there may be confusion when implementing the arrangement. According to the guideline of the Diocese, we also encourage the faithful to go for Masses online or to go for a weekday Mass in place of a Sunday Mass.

A.M.D.G.

God Bless You All

Society of Jesus, St. Ignatius Chapel
1 Oct., 2020